





قطاع السياسات الاقتصادية والستسعساون السدول

تعميم

GACA Circular

handling companies. Subject:

The importance for airlines to match passengers with baggage.

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom

of Saudi Arabia, including private aviation and ground

Reference:

- 1. Article no. (23) of the civil aviation act.
- 2. National Civil Aviation Security Program

Background:

Based on what has been noticed that some airlines did not comply with the instructions mentioned in the National Civil Aviation Security Program to carry baggage for persons (non-passengers) on some flights. Therefore, the following must be complied with:

Instructions:

- Airlines must comply with matching passengers with their baggage and must ensure that the owner of the baggage has boarded the aircraft before the baggage is placed on the aircraft. In case its owner fails to travel, must unload the owner's baggage.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders, Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص وشركات الخدمات الارضية.

الموضوع:

ضرورة مطابقة شركات الطيران للمسافرين مع الامتعة.

المرجع:

- المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.
 - ٢. البرنامج الوطنى لأمن الطيران المدنى.

نىذة:

نظراً لما لوحظ من عدم التزام بعض شركات الطيران بالتعليمات الواردة في البرنامج الوطني لأمن الطيران المدئي بنقل أمتعة لأشخاص (غير مسافرين)على بعض الرحلات الجوية، وجب التأكيد على الالتزام بالتالى:

التعليمات:

- يجب على شركات الطيران الالتزام بمطابقة المسافرين مع الأمتعة والتأكد من عدم وضع أي أمتعة على متن الطائرة الابعد التأكد من صعود مالكها، وإنزال الامتعة في حال تخلف مالكها عن السفر.
- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي Executive Vice President for Economic Policies and International Cooperation

